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Protokół Nr 34/2022 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 29 sierpnia 2022r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska 

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Strąk i Skarbnik 

Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie Gminy na rok 2022; 

b. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038; 

c. udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót 

budowlanych polegających na umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 

1349T przez wieś Pierzchnianka; 

d. zaciągnięcia kredytu; 

e. wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w spółdzielczym własnościowym prawie 

do lokalu mieszkalnego; 

f. zmiany w uchwale w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkole prowadzonej przez Gminę Pierzchnica. 

2. Sprawy różne. 

 
Ad pkt 1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie     

                   zmian w budżecie Gminy na rok 2022 i poinformowała, że do projektu uchwały 

jest autopoprawka, którą radni otrzymali.  Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów budżetowych łącznie o kwotę 147 677,91 zł oraz zwiększa się plan wydatków 

budżetowych o kwotę 147 677,91 zł. Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu 

określone załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone 

załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu uchwały. Omówił również zmiany jakie 

wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia  planowane 

do poniesienia w 2022 roku, w załączniku Nr 4 Dochody i wydatki związane  z realizacją zadań 

realizowanych na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu 

terytorialnego w 2022r. i w załączniku Nr 5 Dotacje celowe w 2022 roku. Omówił również 

zmiany wprowadzane autopoprawką. 

Burmistrz poinformował, że wprowadza się dwie istotne zmiany w budżecie. Pierwsza 

to inwestycja umocnienia rowów w Pierzchniance. Jest to zadanie powiatu i to on powinien 

realizować ale z uwagi na pewne problemy uzgodniono z władzami powiatu, że gmina to zrobi 

a powiat zrefunduje 50%. Drugie zadanie to jest wprowadzenie do budżetu dużego zadania z 

polskiego ładu na budowę garażu Maleszowie i placów zabaw w trzech miejscowościach 

Pierzchnianka, Wierzbie i Maleszowa, tą są środki z programu dla miejscowości 

popegeerowskich.  
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Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2022 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2022. 

 

Ad pkt 1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie   

                   zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pierzchnica na lata 2022-2038 i poinformowała, że do projektu uchwały jest autopoprawka, 

którą radni otrzymali. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy na rok 2022, który omawiał przed chwilą oraz zmianami w budżecie 

wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza od ostatniej zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej. Omówił wprowadzane zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa 

na lata 2022-2038 i w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2022-

2025, które szczegółowo przedstawia objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym załącznik Nr 

3 do projektu uchwały. Powiedział, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej 

wprowadzane autopoprawką wynikają ze zmian w budżecie gminy wprowadzanych 

autopoprawką. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2022-2038 

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2022-2038. 

 

Ad kpt 1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

                   udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót 

budowlanych polegających na umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 1349T przez wieś 

Pierzchnianka. Poinformowała, że Burmistrz wcześniej wyjaśnił co będzie robione jaki jest 

zakres prac. Powiedziała, że nie ma potrzeby żeby Burmistrz omawiał tą sprawę jeszcze raz 

tylko jak będą pytania do tego projektu uchwały to się ustosunkuje. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót budowlanych polegających na 

umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 1349T przez wieś Pierzchnianka w związku z 
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tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii 

o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie robót budowlanych 

polegających na umocnieniu rowów przy drodze powiatowej nr 1349T przez wieś 

Pierzchnianka. 

 

Ad pkt 1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

                   zaciągnięcia kredytu i przedstawiła brzmienie projektu uchwały. Poprosiła 

Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

Burmistrz poinformował, że w budżecie gminy jest uchwalone 850 tys. zł kredytu  na 

spłatę zobowiązań, które przypadają w roku bieżącym. Jest konieczność podjęcia tej uchwały 

żeby wystąpić do Regionalnej Izby Obrachunkowej o wydanie opinii oraz wyboru wykonawcy 

udzielającego kredytu.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

zaciągnięcia kredytu. 

 

Ad pkt 1.e)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

                   wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do 

lokalu mieszkalnego i przedstawiła brzmienie projektu uchwały. Poprosiła Burmistrza o 

omówienie projektu uchwały. 

Burmistrz poinformował, że Gmina Pierzchnica nabyła spadek po jednym z 

mieszkańców gminy. Spadkobiercy odrzucili spadek i z mocy prawa gmina przejęła spadek tj. 

udział w mieszkaniu w Siemianowicach Śląskich o wielkości 5/60. Pozostali udziałowcy chcą 

kupić ten udział i żeby sprzedać to rada musi wyrazić zgodę. Wycena tego udziału wynosi 

13 000 zł. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu mieszkalnego w 

związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż udziału w spółdzielczym własnościowym prawie do lokalu 

mieszkalnego. 
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Ad pkt 1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            zmiany w uchwale w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 

szkole prowadzonej  przez Gminę Pierzchnica. Poprosiła Burmistrza o omówienie projektu 

uchwały. 

Burmistrz poinformował, że proponuje żeby zwiększyć możliwość przyznania 

większego dodatku funkcyjnego dla dyrektora szkoły i wicedyrektora. Do tej pory są stawki od 

30 do 50% wynagrodzenia zasadniczego dla dyrektora i dla wicedyrektora od 20 do 30%. 

Mówił, że wcześniej był dyrektor i dwóch wicedyrektorów. Następnie był dyrektor i 

wicedyrektor oraz kierownik administracyjny. Teraz jest tylko dyrektor i jeden wicedyrektor i 

przez to więcej obowiązków przypada na te dwie osoby. Zasadne jest żeby móc więcej 

wynagrodzić za pracę. Nie będzie tak, że z automatu to dostaną tylko będzie możliwość 

przyznania takiego dodatku funkcyjnego. Powiedział, że chce tego dyrektora lepiej docenić, bo 

szkoła dobrze działa pod jego kierownictwem. Odpowiedzialność też jest duża, bo łącznie z 

przedszkolami jest 450 uczniów i prawie 50 pracowników. Dodał, że opinia związku jest 

pozytywna. 

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmiany w 

uchwale w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole 

prowadzonej  przez Gminę Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały.  

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

w uchwale w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkole 

prowadzonej  przez Gminę Pierzchnica. 

 

Ad.2. Sprawy różne. 

 Członkowie komisji nie występowali z zapytaniami odnośnie bieżącej działalności 

gminy. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                   Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                      Jadwiga Łopatowska 

 


